

## CONTENTS

**Proceedings of the VIII International  
Scientific Practical Conference  
«Millennium Science»**

## Pedagogy and Psychology

- Ankvab M.F.** Ideal of Upbringing Girls in the Abkhaz Folk Pedagogy ..... 6
- Ganishina I.S., Chernyshov A.A.** Formation of Professional Competence of Students of Educational Organizations FSIN Russia..... 10
- Kozhevnikova E.N.** Shaping Life Strategies of Minors Registered in Criminal Executive Inspection..... 14

## Philosophy, Sociology and Culturology

- Bondar I.A.** «Der Spiegel» on the Relations between Russia and NATO..... 17

## Philology

- Markushevskaya L.P., Protsuto M.V., Chirkova E.I.** Psychodrama in Foreign Language Teaching..... 21
- Radjabova S.S.** Some Features of Formal Style in the English Language..... 25
- Aslan Ebru** The Linguistic Image of Angela Merkel in British Media..... 29

## Economic Sciences

- Dits N.F.** Developing Small Business in the Region in Conditions of Crisis ..... 32

## СОДЕРЖАНИЕ

### Материалы VIII Международной научно-практической конференции «Наука на рубеже тысячелетия»

#### Педагогика и психология

- Анкваб М.Ф. Идеал воспитания девочек в абхазской народной педагогике ..... 6
- Ганишина И.С., Чернышов А.А. Формирование профессиональной компетентности студентов образовательных организаций ФСИН России ..... 10
- Кожевникова Е.Н. Условия формирования жизненных стратегий несовершеннолетних, состоящих на учете в уголовно-исполнительной инспекции ..... 14

#### Философия, социология и культурология

- Бондарь И.А. Освещение журналом «Шпигель» отношений России и НАТО на современном этапе ..... 17

#### Филология

- Маркушевская Л.П., Процуто М.В., Чиркова Е.И. Использование психодрамы в процессе обучения иностранным языкам ..... 21
- Раджабова С.Ш. О некоторых особенностях официально-делового стиля английского языка ..... 25
- Эбру Аслан Образ Ангелы Меркель в современных британских СМИ ..... 29

#### Экономические науки

- Дитц Н.Ф. Развитие малого бизнеса в регионе в условиях кризиса ..... 32